
 Protokół 
LIII sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 16 stycznia 2019 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w siedzibie Rady Osiedla. Rozpoczęcie obrad 
nastąpiło o godz. 17:30. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (13 osób obecnych) obrady LIII Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go, dodając punkt: 
3a. Projekt uchwały w sprawie stanowiska w sprawie zadysponowania nieruchomością 
położoną na terenie działki nr 20/81 i 20/79. 
3b. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu mpzp „W rejonie ulic Ułańskiej 
i Grunwaldzkiej”. 
 
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 
Za – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

 
 
3. Projekt uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2019 rok. 
 
 
Przewodniczący Rady Filip Olszak poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Zarządu Marię 
Łazarz, która wyjaśniła, że zmiany w planie wydatków Osiedla na rok 2019 spowodowane są 
nieprzyjęciem do realizacji zadań przez Zarząd Zieleni Miejskiej (zakup i montaż koszy na 
śmieci na terenie Osiedla – 12 000 zł) i Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych (organizacja 
festynu dla mieszkańców – 12 000 zł). Osiedle rezygnuje też z odbudowy alejek w Parku 
Kasprowicza (250 000 zł wkład do grantu), którą zrealizować miał ZZM, ponieważ zadanie to 
ujęte zostało w budżecie miasta. 
 
Godz. 17:50 – do sesji dołączył radny Łukasz Prymas. Od tej pory w obradach brało udział 
14 osób. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz odczytała propozycję rozdysponowania środków wypracowaną 
przez Zarząd oraz propozycję radnego Romana Modrzyńskiego dot. montażu mat 
przeciwsolnych dla zabezpieczenia roślin rosnących na skwerze Eki z Małeki i skwerze 
Focha. 
 



W toku dyskusji postanowiono zwiększyć środki na zadanie „Utrzymanie skweru 
im. Kazimierza Nowaka i Eki z Małeki”, tak, aby w jego ramach możliwy był testowy montaż 
maty przeciwsolnej na skwerze Eki z Małeki od ul. Łukaszewicza. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr LIII/335/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
3a. Projekt uchwały w sprawie stanowiska w sprawie zadysponowania nieruchomością 

położoną na terenie działki nr 20/81 i 20/79. 
 
Przewodniczący Filip Olszak przypomniał, że podobna uchwała została już podjęta przez 
Radę w ubiegłym roku. Jednak w związku z sygnałami z Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami o nierozstrzygnięciu sprawy oraz pismem koalicji ZaZieleń Poznań, które 
otrzymała Rada, proponuje się ponowne podjęcie uchwały. 
 
Przewodniczący odczytał treść pisma koalicji z prośbą o wyjaśnienie decyzji poszerzenia 
strefy rekreacyjnej pływalni letniej w Parku Kasprowicza, która jest powodem braku 
przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 20/31, na której działa Kolektyw Kąpielisko. 
 
Następnie Przewodniczący przekazał, że z informacji uzyskanych od pracowników 
Poznańskich Ośrodków Sportu i Rekreacji wynika, że działka nr 20/31 zawsze była częścią 
pływalni letniej, a Kolektywowi została wydzierżawiona tylko na okres, kiedy pływalnia była 
nieczynna w oczekiwaniu na remont. O tym, że Kolektyw będzie musiał opuścić zajmowany 
teren, wiadomo było co najmniej od listopada 2017 r. W związku tym, Rada podjęła wówczas 
działania mające na celu pomoc stowarzyszeniu w zdobyciu działki sąsiadującej. Kolektyw 
jednak do dnia dzisiejszego nie podpisał stosownej umowy. Przewodniczący Rady wyraził 
jednak nadzieję na to, że stowarzyszeniu uda się porozumieć z Miastem.  
 
Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Filip Olszak poprosił Przewodniczącą Zarządu 
o przedstawienie treści projektu uchwały. Ponadto, Przewodnicząca poinformowała, że do 
POSiR-u wpłynęło kolejne pismo od Kolektywu Kąpielisko, z listą warunków, pod jakimi 
stowarzyszenie jest gotowe kontynuować działalność na terenie działek nr 20/81 i 20/79. 
Przypomniała też, że teren, z którego dotychczas korzystał Kolektyw, jest własnością 
pływalni letniej i został wydzierżawiony na czas określony. Na wszelkie działania ingerujące 
w dzierżawiony obszar, stowarzyszenie powinno, zgodnie z zawartą umową, posiadać zgody, 
których nie pozyskało. Umowa zakładała też, że z jej końcem, wszelkie poniesione nakłady 
przechodzą na własność Poznańskich Ośrodków Sportu i Rekreacji.  
 
W związku  brakiem uwag dotyczących treści projektu uchwały Przewodniczący Filip Olszak 
skierował uchwalę pod głosowanie. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 

 
W wyniku głosowania uchwała nr LIII/336/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 



3b. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu mpzp „W rejonie ulic Ułańskiej 
i Grunwaldzkiej”. 

 
Przewodniczący Rady Filip Olszak przypomniał, że konsultacje dot. mpzp „W rejonie ulic 
Ułańskiej i Grunwaldzkiej” odbyły się 7 stycznia. Niestety nie pojawili się na nich żadni 
mieszkańcy.  
 
Przewodniczący Rady, przedstawił swoje uwagi do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania, dotyczące: 

- przedłużenia ścieżki pieszo-rowerowej od ul. Grunwaldzkiej do drogi publicznej na 
przedłużeniu ulic Orzeszkowej i Konopnickiej; 
- wprowadzenia zakazu lokalizacji ogrodzenia na terenie objętym opracowaniem; 
- wydzielenie terenu usługowego z przeznaczeniem pod parking wielopoziomowy. 
 
Radni nie wnieśli dodatkowych uwag, w związku z czym, po przedstawieniu projektu 
uchwały, przystąpiono do głosowania.  

 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania uchwała nr LIII/337/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
4. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
 
Przewodnicząca Zarządu Maria Łazarz przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że 
część radnych dostała wyższe diety, które przeznaczone zostaną na koszty organizacji 
spotkania podsumowującego kończącą się kadencję Rady.  
Radni nie wnieśli uwag, przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się –2 
 
W wyniku głosowania uchwała nr LIII/338/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 
Godz. 18:55 – sesję opuścił radny Wojciech Dera. Od tej pory w obradach brało udział 
13 osób. 
 
5. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 
Przewodnicząca Zarządu przekazała radnym informacje dot.: 
- prac remontowych na terenie pływalni letniej w Parku Kasprowicza; 
- pisma MPGM dot. remontu chodnika na ul. Wojskowej; 
- konkursu ofert na powierzenie realizacji zadań w obszarze działań na rzecz osób w wieku 
emerytalnym; 



- zaproszenia na spotkanie grupy roboczej „Samotność Poznańskiego Seniora” w Domu 
Dziennej Pomocy Społecznej; Przewodnicząca Zarządu zachęciła wszystkich radnych do 
udziału w tym ważnym spotkaniu; 
- spotkania z Zarządem Zieleni Miejskiej dot. realizacji zadań powierzonych jednostce; 
- spotkania z mieszkańcami w sprawie zagospodarowania zielenią pasa drogowego przy 
ul. Jarochowskiego, na odcinku od ul. Winklera do ul. Palacza 
 
Na koniec Przewodniczący Rady Filip Olszak przypomniał o zbliżających się wyborach do 
Rad Osiedli. Zgłoszenia kandydatów na członków Rad przyjmowane będą od 11 do 22 lutego. 
 
 
11. Wolne głosy i wnioski. 
 
Brak. 
 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 19:30. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 



Przewodniczący       Poznań, 15 stycznia 2019 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu LIII sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na dzień 

16 stycznia 2019 r. o godz. 17:30 w siedzibie Rady Osiedla, przedstawiam następujący 
porządek obrad: 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2019 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 

5. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

 
Przewodniczący 

Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

                (-) Filip Olszak 
 


